
Referat fra YAM-bestyrelsesmøde 
 
Dato: 21.01.2025  
Kl.: 20.00 
Sted: Virtuelt  
 
Deltagere: Sasia, Vibe, Mette HM, Jonas 

 

1. Valg af referent:  

Jonas 

Seneste: Mette HM, Lærke, Vibe, Mette SM, Vibe, Sasia,  
 

 

2. Godkendelse af seneste referat: 

Godkendt.  

 

3. Status fra observatørposter: 

DASAM: Mette fortæller; første bestyrelsesmøde er afholdt, der taltes igen miljømedicin, desuden 

generalforsamling, og Videreuddannelsesudvalget vil gerne på GF diskutere det halve valgfrie år i HU. Der 

lægges op til også at diskutere/vende det ved YAMs GF.  

AM-PRO: ikke noget nyt, men snart møde. 

Miljøudvalget: intet nyt. 

Årsmødeudvalget: Ønsker at YAM laver en sang. Jonas skriver udkast. 

Uddannelsesudvalget: der er også fokus på det valgfrie halvår. 

 

4. Generalforsamling 2025 

Udkast til årsberetningen: Mette mangler blot lidt om budget/økonomi. Tilføj: lært noget om barsel, tak til 

Mette, der satses på kort og præcis beretning. Mette SM og Lærke træder ud af bestyrelsesarbejdet – de 

skal have stor tak.  

- Indkomne ønsker til dagsorden: fra videreuddannelsesudvalget der ønsker fokus på det halvårlige 

valgfrie element i HU. Fra speciallægerne der vil tale om evt. etablering af forum for afdelingslæger. 

Nye bestyrelsesmedlemmer ønskes, gerne 2-3 mand, herunder valg af ny forperson. Der forsøges diskret at 

spørge lidt rundt og vi håber på at folk melder sig til GF. Vi spørger efter en revisor på GF. 

Udkast til budget 2025 og regnskab for 2024: Sasia arbejder fortsat på det. Sasia undersøger om der skal 

udfyldes data fra alle i bestyrelsen til Lægernes Bank, ift. noget foreningskunde/hvidvaskregler. 

 

5. Årshjul 



Punkt springes over. 

 

6. Skift af kasserer 

Status på dette, se ovenfor under budget og regnskab. 

 

7. Eventuelt 

Vi blevet spurgt til evt. kontingentændringer forud for opkrævning i marts 2025. Dragan fra 

Lægeforeningen spørger. Beslutning: Vi fastholder aktuelle kontingent.  

Kørselsgodtgørelsesafsnit er nu slettet på YAMs hjemmeside. 

Der er 17. december sendt mail ud (fra Margrethe), at der er ny tilmeldingsproces til HU-kurser, så man 

automatisk tilmeldes (flot arbejde!). I forhold til fælleskurser fordeles disse mellem arbejdsmedicinere og 

samfundsmedicinere ift. hvor langt man er fra at være færdig speciallæge. 

 

Næste møde: 18. februar klokken 2000 til 2100. 

 


